

PRESS RELEASE



COMMUNIQUÉ

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS

CANADA

MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

NO. 31

FOR IMMEDIATE RELEASE
JUNE 1st, 1966

Canadian Delegation to the NATO Ministerial Meeting

The Spring Ministerial Meeting of the North Atlantic Council is to be held this year in Brussels and will take place from June 7 to June 9.

The Canadian Delegation to the Meeting will be led by the Secretary of State for External Affairs, the Honourable Paul Martin. Mr. Martin will be assisted by the Under-Secretary of State for External Affairs, Mr. Marcel Cadieux; the Permanent Representative to the North Atlantic Council, Mr. George Ignatieff; and officials from the Department of External Affairs.

- 30 -

NO. 31

POUR PUBLICATION IMMEDIATE
1 juin 1966

La Délégation canadienne à la Conférence ministérielle de l'OTAN

La conférence du printemps du Conseil de l'Atlantique-nord aura lieu cette année à Bruxelles les 7, 8 et 9 juin.

La Délégation canadienne sera dirigée par M. Paul Martin, Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, qu'assisteront M. Marcel Cadieux, sous-secrétaire, M. George Ignatieff, Représentant permanent auprès du Conseil de l'Atlantique-nord, ainsi que par des fonctionnaires au Ministère des Affaires extérieures.

- 30 -